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1. Herning Rocker Emma undersøger om Fællesbo vil 
lave en skrivelse til alle beboer med 
gratis billetter og rabatbilletter. 
Desuden undersøger Emma om 
fællesbo kan lave en slags 
parkeringsbillet til at lægge i 
forruden på bilen (så det ser ud 
som om at der skal tilladelse til). 
Emma er i dialog med Herning 
Fremad om en vagt ved vores 
indkørsel for at sikre at det kun er 
beboere der kører ind og ud.  
Line laver et skilt til indkørslen med 
P-forbud (parkering kun for 
afdelingens beboere)  

2. Kørsel på stierne Der er problemer med at der køres med 
knallerter og cykler på stierne. Der gasses 
op på knallert foran boligerne til stor gene 
for beboerne. Stierne er til at gå på. 
Dette tages op på afdelingsmødet. 

3. Aktivitetsgruppe – sociale arrangementer Emma og Marianne laver et opslag til FB-
gruppen om en gågruppe hver torsdag kl. 
18:30. Der arbejdes på en grillaktivitet til 
sommer, hvor man kan komme og møde 
bestyrelsen og beboere. 

4. Er der noget nyt fra Tommy ang. 
hængepartier? 

En beboer efterlyser solfilm til 
vinduespartierne. Tommy anbefaler 
Sentinel Plus SX 80 OSW fra Bogh skilte i 
Snejbjerg. Dette skal tilføjes til 
råderetskataloget. 

5. evt.  Der har været henvendelse omkring 
terrasser. Det er meget forskellige 
udmeldinger der kommer i forbindelse med 
udvidelse af terrasser og levende hegn 
omkring terrasser. Desuden har der været 
en henvendelse omkring meget lav 
luftfugtighed i lejlighederne.  
Derfor har bestyrelsen indkaldt 
ejendomsinspektør Tommy til et møde 
mandag den 16 maj. 

 
  


